
Vanwege mijn hooggevoeligheid voor electromagnetische straling heb ik aantoonbaar al DNA-schade 
opgelopen van de lagere frequenties die aan 4G en 5G voorafgingen. Dit is dus wel degelijk schadelijk 
voor mensen zoals ik en dat zijn er ongeveer 850.000 alleen al in Nederland!


